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Närvarande Karl-Henrik Andersson Ordförande 

 Lowe Lander Marknadsföringsansvarig 

 Ivar Sundström(Tillkom 17:54) Näringslivsansvarig 

 Jakob Ringius Ekonomiansvarig 

 Josefin Molander(Lämnade 

18:43) 

Vice ordförande 

 Magnus Erikson Sekreterare 

 Johan Persson Verkstadsansvarig 

 Anton Haller(Tillkom 17:55) Utbildningsansvarig Maskin 

 Oscar Andersson Ledamot 

 Helene Bohlin   Utbildningsansvarig Marin 

 Malin Amundsson Evenemangsansvarig 

Frånvarande   

 

 

Formalia 

§1 

Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av Karl-Henrik klockan 17:15 

§2  

Val av mötespresidium 
 

Karl-Henrik valdes till mötesordförande. 

Magnus Erikson valdes till mötessekreterare. 

Johan Persson valdes till mötets justeringsperson. 

§3 

Behörigt utlyst 

Beslutsmässighet 

 

Mötet utlystes behörigt 2020-11-29, minst tre dagar före mötet. 

Mötet var beslutsmässigt med minst hälften av ordinarie ledamöter 

närvarande. 

§4 

Närvarorätt 

Yttranderätt 

Rösträtt 

 

Samtliga närvarande medlemmar i Blekinge studentkår hade närvaro- 

samt yttranderätt. 

Ordinarie styrelse hade rösträtt vid beslut. 

§5 

Fastställande av dagordning 
 

Dagordningen fastställdes. 

§6 

Föregående mötes protokoll 
 

Protokoll från styrelsemöte 2020-11-02 följdes upp. 

§7 

Uppföljning av tidigare Action 

Points 

 

Malin och Ivar fortsätter med arbetet med SAAB. 

 

Evenemangsgruppen fortsätter med picknickshowdown. 

 

Lowe lägger ut all info angående utskotten. 

 

Anton och Helene skickar över infon om utskotten till 

programansvariga. 
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Ovan läggs över till nästa Action Points. 

 

Nedan är avklarade Action Points. 

 

Josefine har skickat sin text till Lowe. 

 

Oscar och Jakob fixar fikat. 

 

Helene kollar till workshop. 

Ärenden 

§8 

Skrivelser 
 

Arian Watti kollade hur planen var med Marin Teknik, Helene svarade 

honom. 

 

Natalie Nilsson skrev om stependiumet Leapfrog, Lowe svarade på 

detta. 

 

Lowe Lander och Felix Boyesson har skrivit angående en tentamen av 

Mattias Eriksson, lärare i bl.a fysikfortsättning. De säger att han ändrat 

en tentamen efter den börjat. Mattias Eriksson säger att han rättar 

utifrån det studenterna valt att använda. Vi anser att det fortfarande kan 

finnas förvirring då frågorna på en tentamen borde vara helt rätt. Detta 

händer flera tentor Mattias Eriksson skrivit. Vi anser att detta är ett 

problem och tas vidare till Mattias Eriksson. (Premilinärt Anton som 

drar i detta) 

§9 

Rapporter 
 

Ivar har fått information från Arian Watti angående stöd till föreningar 

och att BAM kommer ställas in. Detta är för att BAM inte kommer 

kunna hålla kvalitén och för lite tid att genomföras på tillräckligt bra 

sätt. Ivar skickar vidare frågor vi har. 

 

Mentor programmet är nu avslutat. 

 

Strömningslära påbörjas två veckor senare utan förklaring, Martin ska 

tas kontakt med angående detta. Då kurser påbörjats som vanligt på 

Ladok verkar det inte bli problem med CSN utan själva föreläsningarna 

är förskjutna två veckor. 

§10 

Utskott 
 

När informationen angående utskotten snart är helt ute så kan en vi 

börja planera event där mer reklam om utskotten görs, detta kan vara 

en bra ide att t.o.m göra detta regelbundet. Detta ska såklart avvaktas 

med under Covid-19. 

 

Evenemangsgruppen kan kolla på det ovanstående, kalla till workshop 

angående detta. 

§11 

Ekonomiskt bidrag 
 

Ivar har fått information om att nästa styrelse troligtvis kommer kunna 

få ett stödpaket. Detta gör att vi avvaktar med att kolla upp ekonomiska 

bidrag tills mer sagts angående punkten. 
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§12 

Årsmöte 
 

Nominering borde göras innan årsmötet och inte under årsmötet, 

årsmötet borde vara till för röstning. Det kan dock vara tillgängligt att 

öppna för nominering under årsmötet. 

 

Vi bör lägga ut informationen som valberedningen hjälpt oss med. 

Oscar tar kontakt med valberedningen angående hur vårt sammarbete 

kan se ut. 

 

Roliga videos på varje post borde vi göra. 

 

Vi kan ha workshop eller möte angående hur exakt vi ska gå tillväga. 

Discord är också redan ett förslag. 

 

Årsmötet hålls datumet 15 februari. 

Avslutning 

§13 

Övrigt 
 

Jättebra att mötet startade prick 17:15 

§14 

Action Points 
 

Malin och Ivar fortsätter med arbetet med SAAB. 

 

Malin kallar till en workshop, picknick och andra evenemang vecka 4. 

 

Lowe lägger ut all info angående utskotten. 

 

Anton och Helene skickar över infon om utskotten till 

programansvariga efter Lowe har lagt ut infon. 

 

Oscar och Jacob samarbetar angående årsbudgeten. 

 

Oscar kontaktar valberedningen. 

§15 

Kalender 
 

På torsdag, 21/01, är det Krismöte/Marinmöte. 

 

Nästa möte är första veckan i februari. 

 

Årsmötet hålls datumet 15 februari. 

 

§16 

Mötets avslutande 
 

Mötet avslutades av mötesordförande klockan 18:53. 

 

 

_________________________ _________________________ 

Kar-Henrik Andersson, mötesordförande Magnus Erikson, mötessekreterare 

  

_________________________  

Johan Persson, justeringsperson  

 


